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MR VERGADERING 

NOTULEN  

Datum:  16 november 

Tijd: 19.00-21.00 uur 

Aanwezig 

Personeelsgeleding: Corine van der Ven (voorzitter), Lucienne Brunink, Camee Veltema 

(aspirant lid), Nadia Edel,Liane Prins en Miranda van Oers 

Oudergeleding: Marloes de Vries(mailbox), Robin Kuipers(GMR), Roos van 

Duijvenbooden (secretaris), Jordy Majoor en Stefan Both 

Genodigde: Mariska Boer 

Opening 

Corine opent de vergadering om 19.00 uur 

 

Vaststellen notulen 28 september 2020 

Er worden enkele aanpassingen gedaan waarna ze geplaatst kunnen worden op de 

website. 

Mededelingen Directie 

• Mandy zal twee weken eerder met verlof gaan. Marvick is gestart sinds de 

herfstvakantie en draait nu al enkelen weken alleen de klas. Mandy doet klussen 

en werkt met kinderen individueel of in kleinere groepjes. Na haar verlof zal 

Mandy  in april 3 dagen terugkeren voor de klas.  

• 98% van de ouders van groep ¾ is gesproken. Er is gebeld hoe de bevindingen 

zijn. Hierin kwamen nu geen zorgen naar voren. 

• Brede schoolgeld. Alle scholen in Schiedam krijgen een subsidie toegekend. De 

hoogte hiervan is afhankelijk van de wijk waarin de school staat. Omdat het 

eigenlijke plan niet door kon gaan en het wel binnen deze kaders uitgegeven 

moet worden is er nu voor €2000 aan boeken en voor €3000 aan 

techniekmateriaal aangeschaft. 

• Het samenwerkingsverband blijkt een niet kloppende begroting te hebben. Er 

bleek € 300.000 teveel uitgegeven te zijn. Dit zal door de besturen bijgelegd gaan 

worden. 
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Aanvragen voor een arrangement van het samenwerkingsverband gaan nu via het  

ondersteuningsteam (OT) samen met iemand van het samenwerkingsverband. 

Vanaf nu zullen ook de besturen meekijken in de aanvragen. De begroting voor 

2021-2022 moet in november ingediend worden. 

 

Terugkoppeling GMR overleg 

Lucienne zal vanuit de lerarengeleding zitting blijven nemen. 

Het overleg heeft online plaatsgevonden. De speerpunten van Primo zijn toegelicht. Het 

betrof een stand van zaken overleg waarin geen concrete besluiten zijn genomen. 

De wens van Primo is om meer mensen in de vervangingspool te krijgen. Gezocht wordt 

hoe dit aantrekkelijker gemaakt kan worden. Ideeën zijn het aanbieden van een 

stamschool of evt. een L11 salaris in plaats van een L10.  

Mededelingen MR 

• Geen mededelingen vanuit de MR 

Huidige stand van zaken Corona maatregelen 

Het gemis van het contact met ouders is groot. De gesprekken middels Teams waren fijn 

voor een beeldvorming, maar zijn niet zo waardevol als een live gesprek. Dit wordt vanuit 

ouders net zo ervaren.  

De kleuterbouw vindt het continurooster erg zwaar. Om 14.00 uur is de energie bij zowel 

de jongste kleuters als de leerkrachten op. De tijd na de lunch is te kort om echt nog te 

werken, de druk ligt hoog en er is weinig tijd om even uit te wijden als hier behoefte aan 

is. 

De hogere groepen bevalt het wel. Het scheelt in de ruzies na de overblijf en met het 5 

dagen model is het rooster haalbaar. De focus van de kinderen is groter. Wel wordt het 

onderlinge contact tussen collega’s gemist, dit zou ondervangen kunnen worden met een 

koffiemoment om 14.00 uur.  

De kinderen geven aan dat het goed is zo en vanuit ouders komt naar voren dat het voor 

kinderen in ieder geval duidelijk is. De onzekerheid of dit rooster blijft en de wisselende 

tijden van het afgelopen half jaar maken dat iedereen nu blij is te weten waar hij aan toe 

is. 

De pauzes worden nu door Komkids opgevangen. Deze kosten worden vergoed door 

school. Er is een rooster gemaakt, maar deze zal in het teamoverleg nog een keer nader 

bekeken worden zodat een ieder toe kan komen aan een pauze/rustmoment. 
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Schoolplein 

Het plan is opnieuw samengevoegd, ook het onderhoud is hierin meegenomen. 

Voor beiden scholen zal er een aparte kleuteringang zijn waar de kinderen afgezet 

kunnen worden. Centraal tussen de scholen zal een sportveld met doeltjes, een 

multisportveld komen, afgezet met bomen en stammen. Ook staan hier klimtoestellen. 

Er komt een beekje met een bruggetje vanuit de afwatering van de Vlinder met keien en 

boomstammen. 

Goede verlichting 

Schooltuin bakken, die afgesloten kunnen worden, bij de schoolwoningen 

Een podium met een schaduwdoek 

Hoge bomen voor geluidsbeperking en schaduw 

Onder het sportveld wordt het water opgevangen in een bassin van waaruit het 

afgevoerd wordt naar de sloot of het riool. 

Komende dinsdag worden de tekeningen gecheckt en daarna zal het aan de teams 

gecommuniceerd worden. 

Eind januari kan het dan door naar de besturen om de subsidies aan te vragen. Eigen 

geld is al toegezegd. Op 23 maart is er een vergadering waarna het streven is om in mei 

te starten met het leeghalen van het plein en in november 2021 het plein te heropenen. 

De wens is nog om een mooie entree te maken 

Het opknappen van de voorkant wordt op de lange baan geschoven 

Lesrooster  

Voorstel tot het handhaven van het continu rooster voor dit schooljaar: 

- Er zijn geen klachten/frustraties vanuit ouders na de eerste communicatie over 

het 5 dagen model 

- Ook in de MR box is geen reactie binnengekomen 

- Zowel kinderen, ouders als leerkrachten hebben baat bij duidelijkheid voor 

langere termijn. 

Inventarisatie op andere scholen heeft geen nieuwe inzichten gebracht. 

De MR kan zich erin vinden, gezien de Corona,  als het continurooster wordt doorgezet 

middels het 5 dagen model voor dit schooljaar.  

Dit zal ook aan het team worden voorgesteld, waarbij ook geïnventariseerd zal worden 

wat een ieders behoefte is  om dit werkbaar te krijgen/houden. 

Om te bezien of de reguliere schooltijden blijvend zullen veranderen en zo ja, op welke 

wijze, zullen we in het overleg van 18 januari de 3 modellen bespreken/agenderen. 
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In januari tot maart kan er dan een team- en ouderraadpleging plaatsvinden. Waarna in 

mei de definitieve keuze gemaakt kan worden voor een model. 

Begroting  2021-2022 

Het gesprek met Peter Jonkers is komende woensdag. 

De begroting 2020-2021 is gebaseerd op leerlingaantallen van oktober 2019. Op 

jaarbasis stromen er 10-15 leerlingen in gedurende de loop van het schooljaar. 

 

Personeel:  

12 Fte leerkrachten, komt uit op 12,09Fte 

Onderwijsassistenten en ondersteunend personeel (vakleerkracht gym) staat nu op 

2,4fte 

 2 zij instromers 

2 Lio’ers, 

1 extra leerkracht voor 1 op 1 (betaald door het samenwerkingsverband) 

 

Taakstelling vanuit Primo: bezuinigen versus opleiden (de laatste kosten pakt Primo 

bovenschools op) 

 

Coronasubsidie bestaat uit €14000 (2020-2021). Hiervan zijn 5 chromebooks 

aangeschaft en Camee heeft uitbreiding van uren. Deze uren besteed ze aan de 

leerlingen waarvan aan de hand van toetsresultaten aantoonbaar is dat ze een terugval 

hebben door de Corona. 

 

Overige zaken  

- Vervanging van kasten 

- Speellokaal 

- Wifi verbeteren 

- Enkele laptops 

- 1 of 2 digiborden 

- Chromebooks moeten in 2022 worden vervangen (afschrijving van 2/3 jaar) 

- Zaakvak methodiek kiezen 

- 2022 taal- en Engels methodiek bepalen 

- 2023 lees methodiek bepalen 

- Muziekinstrumenten 

 



    

5 

Huisvesting: 

- Nieuwe doorloopmatten (in de kerstvakantie) 

- 2024 integraal huisvestingsplan 

 

Na het overleg met Peter Jonkers zal het worden gedeeld. 

 

BSO/ Komkids  

De BSO gaat binnen de Vlinder en de Violier specificeren. Denk aan een dans, crea of 

sport BSO. 

Met de komst van alle peuters naar de Violier, ontvangt de Violier €7000 huur voor de 

ruimtes. 

IEP toets 

Eind vorig jaar is er geen IEP toets afgenomen. Dat is in oktober gebeurd. Een aantal 

leerlingen had, zeer inventief, de rekenmachine van google opengezet. Deze leerlingen 

hebben een papieren versie gekregen. Hun vindingrijkheid zal hoogst waarschijnlijk geen 

effect hebben op de advisering. 

Bekeken wordt of er en dashboard kan worden aangeschaft om bv. alle schermen op 

zwart te zetten of juist alle schermen op beeld. Ook een anti-spiek optie wordt bekeken. 

OP de vraag van de MR of er een mediabeleid is, komt naar voren dat dit in ontwikkeling 

is. Mariska en Christel zijn hier mee bezig. Er zijn wel trainingen en regels maar dit is nog 

niet formeel. 

Rondvraag 

Schoolfotograaf: de MR zal aan de OR laten weten dat de kwaliteit, belichting en 

bewerkingen van de foto’s niet naar tevredenheid was. Ook mistte de mogelijkheid om in 

te halen voor de kinderen die er niet konden zijn die dag. 

 

De geluidsinstallatie zou kapot zijn,  één van de boxen blijkt inderdaad bij de disco 

ontploft te zijn. Er zijn nieuwe gedoneerd, er zal nog meer gewezen worden op het 

zorgvuldig omgaan met materialen. 

Sluiting / Volgende vergadering 

De voorzitter sluit de vergadering om  21:00  uur.  

Volgend overleg 18 januari | 19.00 uur   


